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Henk Vreman Gemeentebelangen Overbetuwe  

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,  

Inleiding/Aanleiding:  

Al sedert begin maart heeft de Corona crisis in ons land en dus ook in deze gemeente 
keihard toegeslagen met alle gevolgen van dien. Sedert half maart hebben we in dit land een 
intelligente lock-down, waardoor op allerlei terreinen een onwerkelijke situatie is gecreëerd 
en dat alles zeer terecht in het belang van de volksgezondheid.  

Door de burgemeester en het college wordt de raad geïnformeerd door middel van een 
raadsbrief en het senioren convent wordt bij iedere bijeenkomst ingelicht over de laatste 
stand van zaken. Ook op de web-site van de gemeente staat de allerlaatste informatie 
duidelijk weergegeven. 

Dat neemt niet weg, dat er bij ons en onze inwoners nog vele vragen resteren, zeker waar de 
huidige gezondheidssituatie enigszins stabiliseert en voorzichtig naar de toekomst kan 
worden gekeken. We realiseren ons daarbij terdege, dat in meer of mindere mate talrijke 
maatregelen van kracht zullen blijven. 

Voor onze fractie is dit aanleiding uw college een aantal vragen te stellen. 

Onze vragen.  

1. Is het mogelijk om regelmatiger updates te krijgen over de ontwikkeling van de crisis 
in deze gemeente? 

2. Kan regelmatiger worden gerapporteerd over de maatregelen, die in de 
Veiligheidsregio worden genomen en de effecten daarvan voor onze gemeente? 

3. Zijn er al plannen in voorbereiding voor de komende maanden/weken als de door het 
rijk afgekondigde maatregelen worden versoepeld? 

4. Hoe staat het met het toezicht en handhaving in de gemeente en kunt u daarvoor 
cijfermateriaal aanleveren?  

5. Wanneer er behoefte bestaat om de handhavingsacties te intensiveren, heb de u 
daarvoor dan menskracht en materieel? 

6. Op welke manier wilt de burgemeester dan wel het college de raad bij de komende 
mogelijke stappen, meenemen; 

7. Heeft de burgemeester dan wel het college enig idee hoe omwille van het 
democratische besluitvormingsproces komende voorbereidende vergaderingen/ 
raadsvergaderingen kunnen gaan verlopen? 

8. Hoe houdt de burgemeester en het college contact met onze inwoners en bedrijven? 
9. Hoe staat het met de ZZP’ers, die zich bij de gemeente kunnen melden? Om hoeveel 

personen en om welke bedragen gaat het dan? 



10. Hoeveel meer reguliere aanvragen om een bijstandsuitkering (P-wet) buiten de 
ZZP’ers hebben zich afgelopen weken gemeld en in hoeverre heeft dit gevolgen voor 
de begroting 2020? 

11. Voor mantelzorgers is deze tijd ook wezenlijk anders dan in normale 
omstandigheden. Kunt u ons inzicht geven of deze mantelzorgers het in deze 
bijzondere tijd allemaal redden er of er extra maatregelen voor deze doelgroep zijn 
genomen om hen te ondersteunen? 

12. Landelijk is het bekend, dat instellingen op het terrein van lichamelijke- en geestelijke 
gezondheidszorg tegen allerlei problemen aanlopen. Kun u aangeven in hoeverre, 
dat in onze gemeente specifiek het geval is en zo ja of hiervoor oplossingen zijn 
gevonden dan wel in voorbereiding zijn? 

13. Landelijk wordt aangenomen, dat huiselijk geweld is toegenomen. Is dit in 
Overbetuwe ook het geval en zo ja welke maatregelen worden dan getroffen? 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, Ondertekening:  

Henk Vreman Gemeentebelangen Overbetuwe  

1 
Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.  

 


